
MVF028
Mounting instruction 安装说明 4441 000 63381e

飞利浦灯具（上海）有限公司
地址：中国上海市嘉定区马陆镇沪宜公路2688号
邮编：201801

SON-T1000W MB

WB

A1

A3

HPI-T1000W

MVF028
MHN-LA1000W X528/CABLE

MHN-LA2000W X528/CABLE

MHN-SA2000W X830ROD

MHN-SA1800W X830ROD

1.5m 15.4kg

m
Type Number

型号
Lamp
光源

Philips Lighting Luminaires (Shanghai) Co., Ltd.
Address: No. 2688, Huyi Road, Jiading, Shanghai, China
Postalcode: 201801

1. If the front glass is broken, switch off the main supply and replace the front glass.
  切断电源，更换玻璃。
2. Disconnect the unit before changing the lamp.
  更换灯炮前，请先切断电源。
3. Do not cover the luminaire with combustible.
  灯具不允许被可燃物覆盖。
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MVF028/1000W  SON/HPI-T 1000W

Optical system

光学系统

Product Name

产品名称

Weight

重量

Matching Lamp

光源

前反射器尾部

Voltage / Hz

电压/赫兹

Rear part of the front reflector

前反射器尾部和光源支架之间如有干涉，可用
手来调节光源支架消除。

If there would be interference between 
lamp bracket and rear part of the front 
reflector, with your hand adjusting the 
lamp bracket to avoid.

光源支架

Lamp bracket
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MVF028/1000W/2000W     MHN-LA1000W   MHN-SA/LA 2000W

为了安全，请务必使用安全回路或其它断路开关。上图13连接所示(连接点4和5)。当灯具后盖被打开时，安全回路将控制继电器切断主电源。

For safety reasons, you must connect the safety circuit, or use another cut-off device. if connected as shown in the diagram 13 above (connection points 4 and 5), 

the safety switch will control the relays which interrupt the mains when back section of the luminaire is opened. 
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MVF028/1800W     MHN-SA1800W
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为了安全，请务必使用安全回路或其它断路开关。上图13连接所示(连接点4和5)。当灯具后盖被打开时，安全回路将控制继电器切断主电源。

For safety reasons, you must connect the safety circuit, or use another cut-off device. if connected as shown in the diagram 13 above (connection points 4 and 5), 

the safety switch will control the relays which interrupt the mains when back section of the luminaire is opened. 
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Notice: The ports, like T, Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的T、Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like T, N and Earthing except Lp must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 除Lp外，在电箱和灯具接线盒之间的T、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

To Connection Box with Ignitor: 

Wring diagram for SON-T 1000W

SON-T 1000W接线盒带触发器的接线

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Connection Box with Ignitor: 

Wring diagram for MHN-LA 1000W

MHN-LA 1000W接线盒带触发器的接线

灯具接线盒

电箱
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A   Gear box

NLpT

NN TLp L

Ballast Type: HPS-1K0-AMBD+C

Ignitor Type: UZT6010B

C
ap

ac
ito

rBL
U

E

W
H

IT
E

R
ED

Ba
lla

st

NLpT
IGN

SON-T Lamp

C

A

T N

NN TLp L

BL
U

E

C
ap

ac
ito

r

Ignitor Type: UZST7025B

W
H

IT
E

R
ED

Ballast Type: HPS-1K0-AMBD+C

Ba
lla

st

NLpB
IGN

MHN-LA Lamp

C

A

BU
LE

 IG
N

 T
A

P 
is 

no
t u

se
d



Lp N

NN Lp L

Ba
lla

st
 T

yp
e:

 M
H

A
1K

0-
A

M
A

C
+

C

Ignitor Type: UZT6010B
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To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for HPI-T 1000W

HPI-T 1000W电箱带触发器的接线

Notice: The ports, like Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like  Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for SON-T 1000W

SON-T 1000W接线盒带触发器的接线

灯具接线盒

电箱

C   Connection box

A   Gear box



To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for HPI-T 1000W

HPI-T 1000W电箱带触发器的接线

Notice: The ports, like Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like  Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for SON-T 1000W

and MHN-LA1000W

SON-T 1000W及and MHN-LA1000W

接线盒带触发器的接线

灯具接线盒
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To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for SON-T 600W

SON-T 600W电箱带触发器的接线

Notice: The ports, like Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like  Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for HPI-T 1000W

HPI-T 1000W接线盒带触发器的接线

灯具接线盒
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To Connection Box with Ignitor:  

Wring diagram for MHN-LA 2000W/400V

and for MHN-SA 1800W/400V  

MHN-LA 2000W/400V和MHN-SA 

1800W/400V 接线盒带触发器的接线

Notice: The ports, like T, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的T、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like  T, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的T、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Connection Box with Ignitor: 

Wring diagram for MHN-SA 1800W/230V 

MHN-SA 1800W/230V 接线盒带

触发器的接线

灯具接线盒
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To Connection Box with Ignitor: 

Wring diagram for MHN-SA 2000W/400V 

MHN-SA 2000W/400V 接线盒带

触发器的接线

Notice: The ports, like T, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的T、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

Notice: The ports, like Lp, N and Earthing must be connected between Gear Box and Connection Box.
           For the similar Ballast and Ignitor type, the update of description will not be shown here.
注意: 在电箱和灯具接线盒之间的Lp、N和接地端口必须被联接。
      对于相似的镇流器和触发器型号描述的更新，在此不再列出。

电箱A   Gear box

灯具接线盒C   Connection box

To Gear Box with Ignitor: 

Wring diagram for MHN-LA 2000W/400V 

MHN-LA 2000W/400V 电箱带

触发器的接线

灯具接线盒
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用两种方法瞄准:Alignment in two ways:

Alignment by 
graduated disc
用刻度盘瞄准

Alignment by small hole aiming point
用小孔与对准点连线瞄准

Important: Observe correct polarities

特别强调：注意极性连接正确
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